
 

Interpellation 

Kommunfullmäktige 2023-02-20 

 
 

 

 

Motioner som inte har slutbehandlats 

 

På kommunstyrelsen den 26-09-2022 (KS 2022-00128) redovisades alla motioner som inte har 

slutbehandlats. 

Vänsterpartiet föreslog då att en handlingsplan bör tas fram för att skyndsamt behandla 

motionerna, samt en rutin bör tas fram som säkerställer att motionerna bereds så att 

kommunfullmäktige kan ta beslut. 

 

Redovisning av alla motioner uppgick till 42 motioner. Den äldsta daterad 2018-02-09 

 

 

Jag vill därför ställa följande frågor till kommunstyrelsens ordförande: Sven Gustafsson 

 

1. Vad avser kommunledningen att göra med ej slutbehandlade motioner ? 

2. Kommer man att göra en handlingsplan ? 

3. Kommer man att ta fram en rutin så att kommunallagen efterföljs ? 

 

 
Petar Kotljarevski (V) 

 


